
 

   
 

  

 

SCHRIFTELIJKE VRAGEN AAN HET  COLLEGE  

(artikel 42 Reglement van orde voor de gemeenteraad)  

 

. 

Schriftelijke vragen ingediend door Arie Meerman, namens de fractie GroenLinks 

 

Datum: 12-4-2024 

 

Onderwerp: kapotgereden zandwegen.  

 

 
Toelichting: 

 
Afgelopen herfst en voorjaar is er sprake geweest van veel neerslag. Gevolg van het natte weer is dat er in Nederland 
veel zandwegen stuk zijn gereden, ook in onze gemeente Tynaarlo. Het is met het veranderende klimaat te verwachten 
dat dit in de toekomst zich regelmatiger zal voordoen dan voorheen het geval was. 
 
Uit eigen waarnemingen hebben we de volgende voorbeelden: 

 
Verlengde Kerkweg in Vries      Bunnerzandweg, Donderen 
 
In beide gevallen is het naastgelegen fietspad nog maar net begaanbaar. Mede omdat de paaltjes tussen de zandweg en 
het fietspad steeds meer verdwijnen en er uitgeweken wordt naar het fietspad.  

 

 

Vragen: 

1. Heeft de gemeente Tynaarlo klachten ontvangen over slecht begaanbare zandwegen? Hoeveel? 
2. Kunt U aangeven hoeveel zandwegen in de gemeente Tynaarlo kapot zijn gereden?  
3. Wat zijn de kosten om de zandwegen te herstellen? Is dit meer dan gebruikelijk? 

 
 



 

   
 

 

 
 
De gemeente Groningen heeft het beleid om sommige zandwegen af te sluiten gedurende de natte wintermaanden. 
Alleen bestemmingsverkeer heeft dan nog toegang.  
 
De zandwegen worden daardoor minder intensief gebruikt, omdat het recreatief gebruik door motoren en terreinauto’s 
in de natte maanden vervalt verwachten wij minder schade aan de wegen. 
Vragen: 

4. Is er wel eens overwogen om dit ook toe te passen voor de gemeente Tynaarlo? 
5. Zijn er zandwegen die hiervoor in aanmerking komen?  

 
 

 
 
 
 


